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ZHODNOCENÍ MĚSÍCE, NEJLEPŠÍ PŘÍSPĚVKY

JAKÝ BYL MINULÝ MĚSÍC?
V dubnu skončily všechny celostátní soutěže a my se můžeme podívat, 
jak se dařilo našim týmům.

V dubnu již většině našich týmů skončila sezóna a naši hráči tak nabírají síly před začátkem letní přípravy. Začátkem 
dubna ženy prohrály v semifinále s celkem FBC Intevo Třinec, který nakonec dokázal v rozhodujícím třetím zápase 
zvítězit těsně 4:3 a naše ženské áčko se tak rozloučilo se sezónou tak, jak si nikdo z příznivců BLACK ANGELS 
nepřál. Rozhodně je třeba ale zmínit, že holky v celé sérii bojovaly neskutečným způsobem a všem jim patří velký 

obdiv za to, co v letošní sezóně předvedly.

NEJÚSPĚŠNĚJŠÍ PŘÍSPĚVKY NA SOCIÁLNÍCH SÍTÍCH:

KLUCI 2013

Pro kluky ročníku 2013 to byla velice těžká 
sezóna. Po roce nejstaršího ročníku mezi 
přípravkami, kde se rvali o ty nejvyšší 
příčky, přišel boj s o rok staršími kluky. 

Každý rok je znát a do elévského florbalu začíná 
promlouvat i fyzická zdatnost kluků. Po úvodním 
pádu týmu Black z druhého koše se kluci dokázali 
zaslouženě vrátit zpět, i když s občasnými výpadky 
pendlovali mezi druhým a třetím košem. Z herního 
hlediska mají za sebou kluci slušný kus práce a mají 
na co navázat v příští sezóně. Z kluků White nám 
vykrystalizovali dva kluci, kteří jsou schopní se 
dostat do širší nominace Black a vytváří tak tlak na 
Blackovský kluky, kteří vědí, že nemají u Black své 
místo jisté. Nicméně doufáme, že se k nim brzy přidají 
i další! Kluky teď čekají letní turnaje, které pro ně 
budou nesmírně těžké z výše zmíněných důvodů. Po 
loňských medailových úspěších to bude letos hlavně 
učení a týmová práce, aby příští sezóna přinesla další 
ovoce.

STARŠÍ ŽÁKYNĚ

Letošní sezóna byla pro tým stržek výjimečná 
především díky premiérové účasti na 
mezinárodním florbalovém turnaji Gothia 
Innebandy Cup pořádaném ve Švédsku, 

kolébce florbalu. Naše starší žákyně si příležitost 
účastnit se tohoto turnaje nemohly nechat ujít. 
Vyrazily v hojném počtu a za statného doprovodu 
z řad rodičů a fanoušků. Svoji zahraniční premiéru 
holky zvládly na výbornou a přivezly (stejně jako 
dorostenky) zlato! Starší žákyně po celou letošní 
sezonu podávaly i přes občasné herní výpadky 
stabilní či zlepšující se výkony. Po celou sezonu se 
pohybovaly v prvním koši. Rovněž výrazně pomohlo 
zapojování do tréninků i zápasů dorostenek. 
Poslední ligový turnaj sezony významně potrápily 
tým z Chodova, kdy po část zápasu naše holky vedly, 
ale nakonec „padly“ až na nájezdy. Sezonu stržky 
a mlžky včetně rodičů uzavřely unikátní týmovou 
hrou TEPfactor na Slapech! Zde prověřily týmového 
ducha, zažily jiný než florbalový adrenalin, potrápily 
mozek a trochu se zapotily.
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PŘIVEZOU DOROSTENKY DALŠÍ MEDAILI?

Dorostenky jedou 
na MČR

Jak již bylo zmíněno v souhrnu 
sezóny starších žákyň, tak i 
našim dorostenkám se v letošní 
sezóně velice dařilo, což potvrdily 

nejen zlatem na Gothii, ale i výkony, 
které podávaly v ligových zápasech. 
Určitě je nutné podotknout, že většina 
dorostenek již nastupovala v kategorii 
juniorek, kde mohly sbírat potřebné 
zkušenosti. Sezóna pro ně byla ale o 
to náročnější. Těmito skvělými výkony 
si však vysloužily účast na finálovém 
turnaji Mistrovství ČR dorostenek, 
které se letos bude konat o víkendu 
29.-30.4. v Brně. Ve čtvrtfinále dorky 
narazí na Tatran Střešovice, se kterými 
se v sezóně potkaly celkem třikrát. V 
úvodním utkání je střešovický celek 
vcelku zaskočil a uštědřil jim porážku 

4:9. Naše dorostenky se z tohoto 
zápasu ale poučily, a v dalším střetnutí 
na Tatran vyzrály poměrem 5:3. Třetí, 
finálový souboj nabídl napínavou hru 
na obou stranách, těmi šťastnějšími 
byly opět hráčky BA, které své 
soupeřky přetlačily 3:2.

Po velkém boji ve čtvrtfinále a vzá-
jemném dvojzápase nakonec naše do-
rostenky na skóre přetlačily Tatran 9:7. 
V semifinále ale nestačily na Chodov 
1:3. Nicméně tato pohádka má šťastný 
konec. Tým dorostenek v souboji o 
3. příčku v ČR porazil Ostravské FBC 
5:1 a holky se tak radují z bronzových 
medailí! Děkujeme za skvělou repre-
zentaci klubu BLACK ANGELS.

VÍTE, ŽE:

Víte, že Tým 
BLACK ANGELS 
vstřelil v 
základní části 

Livesport Superligy 641 
gólů?

JUNIOŘI

V sezóně naši junioři odehráli spoustu kvalitních zápasů a před 
Vánoci dokonce doma porazili Ostravu i Vítkovice. Po novém roce 
však kluci trochu hledali formu, kterou nakonec dobře načasovali 
na play-off. Týmový výkon pomohl k vyřazení týmu Gullivers, 

který junioři porazili ve třetím rozhodujícím zápase před elektrizujícím do-
mácím publikem. Naši kluci poté ale bohužel nestačili na budoucího mistra 
ze Střešovic. Rozhodující zápas byl ale napínavý až do samotného konce, ale 
bohužel ani snižující gól kapitána Jakuba Kocourka dvě minuty před koncem 
na vítězství nestačil.

RUBRIKA 
JEDNOTLIVEC 
| ROMAN 
GUTTENBERG

Pokud se v BA zeptáte, 
kdo je jeden z 
největších fanoušků 
BLACK ANGELS, 

vetšina vám odpoví: Romič. 
Jeho dva synové od roku 
2015 nastupují v černobílých 
dresech. Postupem času 
florbalu propadl i on sám, když 
společně s ostatními rodiči 
začali trénovat, a nakonec 
se utkali i proti A-týmu. 
„Atmosféra Čakoarény byla 
opravdu skvělá, tak jsem byl u 
toho, když kluci díky štulpnám 
vypadli v semifinále a o rok 
později i v Brně u historického 
postupu do Superligy“ 
vzpomíná Romič na slavné 
momenty BA. Těch hezkých 
vzpomínek se ale určitě najde 
i víc a i sám Romič věří, že jich 
bude stále více a více.

SOUTĚŽ S BA:
Pro Tomáše Janečka jsou BA již desátým klubem v jeho trenérské kariéře. Kolik let ale 
čítá jeho trenérská kariéra? Odpovědi posílejte na Instagram BLACK ANGELS nejpozději 
do 20. května. První správně tipující obdrží BA kšiltovku na blížící se léto.
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HRAJEME

Program zápasů
Domácí zápasy našich družstev v tomto měsíci

SH KBELY

SEZÓNA 
UKONČENA

BB ARENA

KIDS FLOORBALL 
LEAGUE

21.5.

SH ČAKOVICE

SEZÓNA 
UKONČENA

Děkujeme našim věrným partnerům


